
Strona 1 z 10 

 

P R O T O K O Ł  Nr XLIII/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 17 października 2017r. 

 

Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 13:00 – 14:30 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia  Sesji Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych :  

 Przedstawicieli z Pracowni Urbanistyczno-Architektonicznej "Gard" z Łodzi 

Panią Architekt Annę Woźniak i Pana  ,,,,,  

 Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

 Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

 Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

 Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

 Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy 

Ogrodzieniec. 

 Sołtysów Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy  Ogrodzieniec 

Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 

niezbędne materiały, czyli:  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych.  

W sesji uczestniczyło 13 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście 

obecności załączonej do niniejszego protokołu. Nieobecni: Radna Maria Lipka 

Stępniewska oraz Radny Patryk Szczygieł. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski wniósł o wprowadzenie do porządku 

obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

dla Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie 

wydatków inwestycyjnych. Z budżetu Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok planuje się 

przekazać środki finansowe poprzez „Fundusz Wsparcia Policji” przy Komendzie 

Wojewódzkiej Policji w Katowicach w wysokości 13 000,00 zł na potrzeby Komendy 
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Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

samochodu dla Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu. 

Warunki przekazania środków finansowych określi porozumienie zawarte przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z Komendą Wojewódzką Policji w 

Katowicach. 

 

Zmiana w porządku obrad dot. wprowadzenia w punkcie 7 dodatkowej uchwały w 

sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w 

Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków inwestycyjnych - została przyjęta 

przez radnych jednogłośnie 13 głosami. 

Porządek obrad wraz ze zmianą został przyjęte przez radnych bez uwag 13 głosami.  

 

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIX/2017 z dnia 14 lipca 2017r. i Nr XL/2017 z dnia 29 

sierpnia 2017r. z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu . 

4. Informacja Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu nt.  

bezpieczeństwa przeciwpożarowego ze szczególnym uwzględnieniem terenu Gminy 

Ogrodzieniec. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Ogrodzieniec. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w planach przychodów, dochodów i wydatków w 

budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków 

inwestycyjnych   

8. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

9. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

10. Wnioski i oświadczenia.  

11. Zamkniecie obrad. 

 

 

Radna Beata Stypa-Rus w imieniu Radnych z Ogrodzieńca wniosła o poszerzenie 

sesji o sprawę dotyczącą utworzenia funduszu obywatelskiego dla Ogrodzieńca.  

 

Burmistrz zapytał, czy wnioskując o poszerzenie obrad Radni mają gotowy projekt 

uchwały w sprawie funduszu obywatelskiego 

 

Z sali, spośród radnych padło stwierdzenie, że projektu uchwały nie ma, a sprawę 

funduszu chcieli by przedyskutować w wolnych wnioskach. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XXXIX/2017 z dnia 

14 lipca 2017r. i Nr XL/2017 z dnia 29 sierpnia 2017r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XXXIX/2017 z dnia 14 lipca 2017r.- 

został przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za jego przyjęciem głosowało 

13 radnych 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XL/2017 z dnia 29 sierpnia 2017r - 

został przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za jego przyjęciem głosowało 

13 radnych. 

 

Ad. 4 

Informacja Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu 

nt. bezpieczeństwa przeciwpożarowego ze szczególnym uwzględnieniem 

terenu Gminy Ogrodzieniec. 

 

Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Podsiadło oznajmił, że Komendant Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu przekazał pisemną informację w 

przedmiotowym temacie, podziękował również za zaproszenie na sesję 

usprawiedliwiając jednocześnie swoją nieobecność ważnymi sprawami zawodowymi. 

W razie potrzeby Pan Komendant przybędzie na następną sesję Rady Miejskiej 

i omówi temat 

 

Pisemna Informacja Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Zawierciu nt. bezpieczeństwa przeciwpożarowego ze szczególnym uwzględnieniem 

terenu Gminy Ogrodzieniec załączona została do protokołu z sesji. 

 

Radni w wyniku głosowania jednogłośnie (13 głosami za) przyjęli do wiadomości 

sprawozdanie Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu nt. 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego ze szczególnym uwzględnieniem terenu Gminy 

Ogrodzieniec. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski wprowadzając w temat poinformował 

że na sesje przybyli Przedstawicieli z Pracowni Urbanistyczno-Architektonicznej 

"Gard" z Łodzi, która opracowała Studium dla naszej Gminy. 

Temat dot. aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Ogrodzieniec,  został szczegółowo omówiony i przedstawiony Radnym na komisjach. 
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Burmistrz zaznaczył jednocześnie, że wpłynął wniosek o korektę zapisów w 

dokumencie który Radni otrzymali na dzisiejszą sesję.  

Korekta dotyczy str. 24 - opis Podzamcza poszerzono o Gorę Birów poprzez 

wprowadzenie zapisu -" stworzenie warunków racjonalnych dla rozwoju branży 

okołoturystycznej np rejon Gory Birów." 

 

Następnie głos zabrała Pani Architekt Anna Woźniak Przedstawiciel Pracowni 

Urbanistyczno-Architektonicznej "Gard" z Łodzi. 

Pani Woźniak omówiła dokument będący przedmiotem projektu uchwały w sprawie 

aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Ogrodzieniec. 

Pani Architekt mówiła o zmianach w przepisach prawnych regulujących tworzenie 

dokumentów związanych z aktualnością Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

Dodała również, że od 2 lat Gmina Ogrodzieniec wspólnie z Pracownią 

Urbanistyczno-Architektonicznej "Gard" współpracują w sprawie sporządzenia 

Studium oraz oceny planów obowiązujących w Gminie. 6 planów jest aktualnych, 8 

nie. Uchwala stwierdza które plany są aktualne , a które nie. W  najbliższym czasie 

Pracownia Urbanistyczno-Architektonicznej "Gard" przedstawi do uchwalenia 

Studium oraz 3 nowe plany ze strefą ochronną -  zmiany dot. Podzamcza - Zamek i 

jego otoczenie jako strefa ochronna, Fugasówka - dot. budowy obwodnicy. 

Po uchwaleniu Studium będzie sprawa rozbieżności między Studium nowym , a 

obecnymi planami i zmiany w planach będą konieczne, ale czy całe plany czy  tylko 

ich fragmenty , to  uzależnione będzie od zmieniających sie przepisów oraz  

warunków i kierunków  zagospodarowania przestrzennego oraz od opinii organu 

nadzoru ( Urzędu Wojewódzkiego , Marszałkowskiego )  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały 

wraz z korektą- autopoprawką (o której mówił Pan Burmistrz) 

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Ogrodzieniec 

- została przyjęta. 

Uchwale nadano Nr XLIII/331/2017 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xliii_331_2017.pdf
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w planach przychodów, dochodów i 

wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok. 

 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła propozycje zmian w budżecie 

wraz z autopoprawką. Na Komisjach Rady sprawa ta była szczegółowo omawiana. 

Projekt uchwały zawierający autopoprawkę został przekazany radnym. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie  zmian w planach 

przychodów, dochodów i wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2017 

rok - została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr  XLIII/332 /2017 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków 

inwestycyjnych   

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej 

uchwały, w uzasadnieniu m.in. wskazał na fakt iż Komendant Policji zwrócił się do 

gmin o dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu. 

Z budżetu Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok planuje się przekazać środki finansowe 

poprzez „Fundusz Wsparcia Policji” przy Komendzie Wojewódzkiej Policji w 

Katowicach w wysokości 13 000,00 zł na potrzeby Komendy Powiatowej Policji w 

Zawierciu z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu 

Policji w Ogrodzieńcu. Warunki przekazania środków finansowych określi 

porozumienie zawarte przez Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z Komendą 

Wojewódzką Policji w Katowicach. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xliii_332_2017.pdf
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Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

 

Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu Pan Olechnowicz zaznaczył, że   

zakup samochodu przyczyni sie do poprawy bezpieczeństwa w Gminie, obecny stan 

taboru  nie jest zadawalający. Nowy samochód będzie oznakowanym wozem 

policyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie przekazania środków 

finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na 

pokrycie wydatków inwestycyjnych  - została przyjęta. 

Uchwale nadano Nr  XLIII/333/2017 

 

 

Ad. 8 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.   

 

Radna Elżbieta Stanek - Mieszkańcy Kiełkowic proszą o zabezpieczenie środków 

finansowych w budżecie na 2018r. na następujące zadania :  

- budowa drogi asfaltowej na ulicy Adwokackiej, 

-chodnik na ulicy Turystycznej. Jest to główna i najbardziej ruchliwa ulica Kiełkowic, brak 

chodników stwarza zagrożenie dla mieszkańców. Został już przekazany fundusz sołecki 

na 2018r. reszta niezbędna jest z budżetu Gminy, 

-utwardzenie ulicy Starowiejskiej w stronę Karlina, 

-plac zabaw przy remizie strażackiej, 

-odwodnienie ul. Starowiejskiej, 

-dofinansowanie jednostki OSP. 

 

Radna Beata Stypa Rus. Radni Ogrodzieńca wnoszą o podjęciu uchwały w sprawie 

„Funduszu Obywatelskiego” dla Ogrodzieńca. 

Mieszkańcy Ogrodzieńca proszą o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na 

2018r. na następujące zadania: 

- remont drogi oraz budowa chodników i kanalizacji na ulicy Nowy Świat i 

Paderewskiego, 

- remont drogi na ulicy Mostowej. 

- dokończenie prac remontowych chodników na Placu Wolności. 

- modernizacja fontanny usytuowanej przed budynkiem MGOK w Ogrodzieńcu 

- remont drogi na ul. Cmentarnej. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xliii_333_2017.pdf


Strona 7 z 10 

 

Radna Wioletta Baran - Zwracam się z prośbą o zabezpieczenie środków finansowych 

na rok 2018 w budżecie na następujące zadania; 

- dofinansowanie zadań realizowanych z funduszu sołeckiego dla sołectwa Mokrus i 

Gulzów,  

- remont studni w Mokrusie przy ul. Leśnej, 

- na wznowienie drogi dojazdowej do działek rolnych w Mokrusie, 

- na modernizacje drogi Mokrus-Gulzów, 

- budowa hydroforu przy ul. Wesołej w Gulzowie, 

- na nakładkę asfaltową wzdłuż ulicy Młodzieży w Gulzowie. 

Zwracam się z prośbą o odnowienie przystanku autobusowego tj. pomalowanie 

konstrukcji metalowej w miejscowości Mokrus. 

 

Radna Beata Jakacz - Mieszkańcy Ryczowa Kolonii zwracają się o: 

- odnowienie studni na skrzyżowaniu ulic Południowej i Zachodniej (mieszkańcy 

odnawiają sami kapliczkę, która znajduje się przy studni), 

- poprawę nawierzchni na ulicy Zachodniej od Nr 1. 

 

Radny Zbigniew Fabiańczyk - Do projektu budżetu na rok 2018 zgłoszono inwestycje: 

Giebło – chodnik ul. Częstochowska, remont remizy. Do projektu modernizacji dróg 

gminnych – ul. Rolna. Kiebło Kolonia – zakup lamp solarnych. 

 

Radny Jerzy Janoska - Mieszkańcy sołectwa Fugasówka podnoszą kwestię parkowania 

samochodów na chodnikach. Często cały chodnik zastawiony jest przez stojące tam 

auta. Na ul. Bzowskiej w Fugasówce jest ostry łuk – ostatnio zdarzył się tam wypadek 

śmiertelny –stąd prośba, aby przyjrzeć się temu miejscu i znaleźć jakieś rozwiązanie. 

Proszę o interwencję w PZD w Zawierciu w sprawie barierki na ul. Poniatowskiego, która 

jest zniszczona i skorodowana. Należy wykonać nową barierkę. Problem zniszczonej 

nawierzchni drogi na Markowiźnie – od numeru 86 do końca. Droga jest w złym stanie i 

proszę o załatanie dziur, a w przyszłości położenie nakładki asfaltowej. Podobnie na 

ulicy Stawowej też należy załatać kilka ubytków. 

 

Radny Zygmunt Podsiadło - Mieszkańcy pytają, gdzie można odebrać styropian 

ponieważ firma Remondis nie przyjmuje tego odpadu. 

Co dalej z chodnikami i krawężnikami przy drodze w Podzamczu?  

 

Radny Grzegorz Wałek - Przypominam o ważnej sprawie bezpieczeństwa, czyli o 

pasach przy szkole w Ogrodzieńcu, a także o przystanku dla dzieci i projekcie 

zagospodarowania działki po byłym składzie budowlanym. 

Jak wygląda sprawa przeniesienia siłowni do budynku gimnazjum? 

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

Na wnioski dotyczące zadań inwestycyjnych na rok 2018 poruszone przez radnych w 

interpelacjach nie sposób odpowiedzieć. Jesteśmy przed uchwaleniem podatków i nie 

znamy jeszcze dochodów budżetu na rok przyszły.  
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Zadania planowane w ramach funduszu sołeckiego będą ujęte w projekcie budżetu 

zgodnie z wnioskami, które wpłynęły po zebraniach z mieszkańcami – tak jak w latach 

poprzednich.  

Jestem za wprowadzeniem w naszej gminie funduszu obywatelskiego. Należy rozpocząć 

prace nad jego wprowadzeniem. 

Interpelację dotyczącą ul.Bzowskiej oraz ul.Poniatowskiego na Fugasówce przekażemy 

do Powiatowego Zarządu Dróg. 

Dziury na drodze na Markowiźnie i ul.Stawowej zostaną naprawione przed zimą. 

Odpady styropianowe pochodzące z remontu budynku, docieplenia należy przekazywać 

za odpłatnością do jednej z firm, które zajmują się zagospodarowaniem takich odpadów. 

W naszej gminie zajmuje się tym firma EKOGWAJM mająca siedzibę w Ogrodzieńcu-

Cementowni. 

W ostatnim czasie została zlecony projekt nowej organizacji ruchu na ul.Szkolnej 

przewidujący nowe przejście dla pieszych. 

Zakup wiat przystankowych został zlecony. 

Środki na zakup działki przy rondzie w Ogrodzieńcu są nie wydatkowane i możemy ją 

zakupić. 

 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

27 września odbyło się spotkanie z Zarządem Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 

Chłopska” w Ogrodzieńcu w sprawie uregulowania własności działki na skrzyżowaniu ul. 

Narutowicza i Kościuszki w Ogrodzieńcu. W ostatnim czasie Gmina w wyniku 

zasiedzenia nabyła na własność część skweru, obejmującego zieleniec z figurą św. 

Jana. Natomiast GS czyni starania nabycia budynku po dawnej pompowni (późniejszej 

mleczarni, apteki). Uporządkowanie spraw własnościowych zezwoli w przyszłości na 

przejęcie przez gminę całości działki i jej nowe zagospodarowanie na cele publiczne.  

 

27 września odbyło się zebranie Wspólnoty Mieszkaniowej Słowackiego 9, na którym 

przyjęto uchwałę o przystąpieniu do wykonania dokumentacji technicznej na 

termomodernizację budynku i remont pokrycia dachowego. Dokumentacja będzie 

wykonana w najbliższych miesiącach. 

 

4-6 października Gmina Ogrodzieniec wspólnie z Katowicką Specjalną Strefą 

Ekonomiczną brała udział w Targach Expo Real w Monachium, gdzie promowała nasze 

tereny inwestycyjne. Targi Expo Real to jedne z największych w Europie, na których 

spotykają się inwestorzy, firmy deweloperskie i firmy poszukujące lokalizacji pod swoje 

inwestycje. Stoisko gminy cieszyło się dużym zainteresowaniem. Wystawialiśmy się 

obok dużych miast tj. Warszawa, Kraków, Łódź, Poznań. 

 

6-8 października delegacja Zarządu Miejsko-Gminnego OSP RP w Ogrodzieńcu 

przebywała w gminie Głogów Małopolski k/ Rzeszowa. Celem wyjazdu było nawiązanie 

kontaktów z działającymi jednostkami OSP w tej gminie i omówienie współpracy w 
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przyszłych latach. Kontakt pomiędzy gminami został nawiązany w sierpniu, podczas 

Święta Gminy Ogrodzieniec, a jednym z obszarów współpracy będzie wymiana 

doświadczeń w różnych dziadzinach, między innymi bezpieczeństwa. Głogów Małopolski 

to gmina prawie dwukrotnie większa od naszej, położona na przedmieściach miasta 

wojewódzkiego. Posiada bardzo duże doświadczenia w pozyskiwaniu środków 

zewnętrznych, ma dobrze rozwiniętą infrastrukturę techniczną, na jej terenie działa 

Specjalna Strefa Ekonomiczna. Gmina jest dla nas również atrakcyjna dla wymiany 

kulturalnej.  

 

13 października w Gimnazjum odbyły się uroczystości z okazji Dnia Edukacji Narodowej, 

a 16 października w Szkole Podstawowejnr1 w Ogrodzieńcu, Szkole Podstawowej w 

Ryczowie i Szkole Podstawowej w Gieble. 

 

16 października Burmistrz Miasta i Gminy Ogrodzieniec spotkał się z przedstawicielami 

firmy Rathdowney, na którym omówiono aktualne prace prowadzone przez firmę oraz 

plany na najbliższy okres. 

 

14 października w sali narad RM odbyło się spotkanie z przedstawicielami sołectw z 

terenu gminy Ogrodzieniec w sprawie opracowania programu promocji i rozwoju turystyki 

w naszej gminie. Program będzie jednym z elementów nowej strategii i rozwoju turystyki 

 

Przetargi  i inwestycje  

Na terenie Ogrodzienieckiej Strefy Inwestycyjnej wykonywane są drogi wewnętrzne a na 

drodze wojewódzkiej DW791 wznowiono prace, które z uwagi na konieczność dokonania 

wymaganych uzgodnień, zostały czasowo zawieszone. Projekt pn. „Uzbrojenie terenów 

Ogrodzienieckiej Strefy Inwestycyjnej” dofinansowany jest ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego na lata 2014-2020 w ramach Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych.  

 

W dniach 4-6 października 2017r. Gmina Ogrodzieniec promowała nowe tereny 

inwestycyjne na  

Międzynarodowych Targach Nieruchomości i Inwestycji EXPO-REAL 2017 w 

Monachium. 

 

Zakończono przebudowę drogi gminnej wokół Placu Piłsudskiego w Ogrodzieńcu.  

Trwa montaż siłowni zewnętrznych i placu zabaw w ramach zadania pn.„Ruch i rekreacja 

to zdrowie – budowa i przebudowa placów zabaw i miejsc rekreacji na terenie Gminy 

Ogrodzieniec”. W wyniku realizacji projektu powstanie siedem siłowni zewnętrznych (w 

Ogrodzieńcu na terenie Krępy i przy ul. E. Orzeszkowej, w Ryczowie, w Ryczowie 

Kolonii, w Gieble, w Kiełkowicach, w Gulzowie oraz plac zabaw w Gieble. Projekt jest 

dofinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Rolnego w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

 

Trwa procedura badania ofert złożonych przez wykonawców w ramach zadania 

„Kompleksowe unieszkodliwienie odpadów azbestowych z budynków publicznych w 

Gminie Ogrodzieniec”. Projekt obejmuje wymianę pokryć dachowych na budynkach 
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remizo-świetlic w Podzamczu, w Gulzowie i w Ryczowie oraz dachów na budynku 

administracji mieszkań komunalnych, dawnego klubu sportowego w Cementowni i byłej 

szkoły w Kiełkowicach 

 

 

Ad. 10 

Wnioski i oświadczenia.  

 

 

Przewodniczący Rady odczytał : 

 pismo Radnych z Ogrodzieńca w sprawie  utworzenia funduszu 

obywatelskiego dla Ogrodzieńca. Pismo w załączeniu do protokołu, 

 pismo Urzędu Skarbowego Zawiercie w sprawie oświadczeń majątkowych 

złożonych przez Radnych RM Ogrodzieniec za 2016 rok  

 informację Wojewody Śląskiego w sprawie oświadczeń majątkowych 

złożonych przez Przewodniczącego Rady oraz Burmistrza MiG Ogrodzieniec 

za 2016 rok.  

 

 

 

Ad. 11 

Zamkniecie obrad. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku z 

tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział w sesji.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz.14:30 

 

 

Protokół sporządziła    Podpis przewodniczącego obrad: 

         M. Piecha 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


